

愛迪生中文學校 2023-2024 學年文化課程及費用一覽表
CACA Edison Chinese School Cultural Activities and Fees for 2023-2024 School Year

	課程 Class	時間 Schedule	教師 Teacher	年齡 Age	學費 Fee	材料費 Material Fee	2:30 ~ 3:20PM 課程時間 Class Time	備註 Remark
1	跆拳道 Tae Kwon Do	全年 whole year	Jeffery Cheng	5 & up	\$200	see remark	2:30PM - 3:30PM	腰帶\$20 服裝 \$50 Belt \$20, uniform \$50
2	圍棋 Go Game	全年 whole year	王和平 Heping Wang	5 & up	\$180	\$10	√	五段圍棋老師專業指導 Instructed by 5 dan Go teacher
3	初級中文會話 Entry level Chinese Conversation	全年 whole year	黎元芬 Yuan-Fen Lee	6 & up	\$180	\$30	√	初級實用生活對話，使用 "Hello, 華語!" 教材， 適合CSL學生與傳統班低年級加強會話能力，限已有注音符號或漢語拼音基礎者 Entry level Chinese conversation for Chinese as second language kids. Must know phonetic symbols or Pinyin.
4	書法 Calligraphy	全年 whole year	周容 Jung Soang	7 & up	\$180	\$40	√	成人書法與兒童書法課程由名師周容指導，周老師曾於北愛迪生社區活動中心開設成人書法班，在美東各大書法比賽中擔任評審，曾入選「2012年全球華人同書千字文」，作品在國父紀念館書道會書法聯展中展出，2015年於台北耕莘文教院舉辦個展，造詣深厚。
				Adult	\$250			
5	舞獅 Lion Dance	全年 whole year	沈健輝 David Shen	8 & up	\$200	\$30	2:30PM - 3:30PM	沈老師為體育系科班出身，教授小朋友舞獅，強調基本功的紮實和重要性，將於新年晚會上 台表演和新春期間的圖書館和社區演出。Professional grade teacher teaches Chinese lion dance, focus on basic foundation, will perform in Chinese New Year Celebration and Community Services.
6	鉤針 Crochet	全年 whole year	朱慶倩 QingQian Zhu	10 & up	\$200	\$50	2:30PM - 3:30PM	朱老師精通鉤針手藝，曾經在社區中心，圖書館，女子童子軍俱樂部教鉤針課程，也曾舉辦 過鉤針作品展出。課程將引導學生製作精美的鉤針物品，如花片，小袋子，髮飾，小掛件等 物。鉤針課程比較複雜，小班教學，每班最多10人，年齡限制為十歲及以上同學、成年人。
				Adult	\$250	\$50		
7	尊巴 Zumba	全年 whole year	謝麗涵 Li-Han Hsieh	Adult	\$250	N/A Wear comfortable shoes and outfit, and bring water.	1:35 PM - 2:25 PM	五十分鐘的有氧健身課程，在熱情的拉丁與各國音樂中，配合高低強度的舞蹈動作，在有趣 友善的氣氛中，體驗各種舞蹈風格，燃燒卡路里，養成窈窕體態。 A 50-minute dance fitness workout that combines Latin and international music with a mixture of low and high intensity moves. Students will burn calories while exploring different dance styles in a fun and friendly environment.

文化課每堂有基本人數才能開課，註冊以先來先選為原則，額滿則在waiting list 或是選擇其他未額滿之文化課程

Minimum required students per class. Registration is based on first-come first-serve. Once it's full, students will be in either waiting list or other available cultural class.

Language students: Have priority to enroll in cultural class.

Cultural class only student: \$250 for each cultural class plus the material fee.

If class is cancelled, 100% refund will be given if no other cultural class is selected.